
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 7. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 186

Mener ministeren, at det er i orden, at der er forældre til børn i daginstitutioner, som skal

fortsætte med at betale vuggestuetakst, indtil barnet er fyldt tre år på trods af, at børnene

er blevet rykket fra en stue med vuggestuebørn til en stue med børnehavebørn, og hvor

der derfor også er færre pædagoger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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